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Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 5/2022 

konaného dne 12. 5. 2022 
 
Přítomni: 

1. Josef Komínek 7. Václav Venhauer (předseda) 

2. Josef Jambor 8. Aleš Kratina 

3. Jana Nagyová 9. Milan Mokrý 

4. Lukáš Semerád 10. Hana Škodová 

5. Hana Stuchlík Kašpaříková 11. Hana Strnadová (tajemnice) 

6. Jan Mokříš  

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Vladimír Malý 3. Zdeněk Navrátil (místopředseda) 

2. Petr Piáček  

 
Hosté: 

1. Miroslav Houška (náměstek hejtmana) 

2. Martin Hyský (předseda výboru pro rozvoj strategických projektů, životní prostředí a MA 21) 

3. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

4. Radovan Necid (Krajská správa a údržba silnic Vysočiny) 

5. Veronika Vošická Buráňová (BESIP) 

6. Petr Stejskal (KrÚ, OKPPCR) 
 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy;  

5. Návrh Koncepce podpory rozvoje cyklistiky na území Kraje Vysočina na období 2022-

2025; 

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
Václav Venhauer, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná.  
Představil nového člena komise pana Lukáše Semeráda, který nahradil pana Jana Kerbera. 
Přednesl návrh programu jednání, který byl 9 hlasy schválen. K zápisu ze zasedání č. 4/2022 
nebyly vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 



 

Čís. jednací: KUJI 46694/2022 

Číslo stránky: 2 
 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Václav Venhauer provedl kontrolu plnění úkolů a usnesení z posledního zasedání dopravní 
komise. 
 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- všechny stavby jsou vysoutěženy, jsou uzavřeny smlouvy a probíhá realizace, termíny na 
stavbách se drží, nikde není avizováno prodloužení; 

- v letošním roce se nebude realizovat akce Jestřebí – průtah – řízení bylo před ÚOHS; 
- problém na stavbě Dalečín – Unčín – dochází k sesouvání svahu; 
- uzavřeny všechny smlouvy se SFDI na finanční prostředky v letošním roce; 
- byl sestaven střednědobý výhled krajského rozpočtu a střednědobý výhled pro SFDI; 
- akce II/602 Jihlava – obchvat, část JIH – výběrové řízení bylo ukončeno, probíhá 

aktualizace rozpočtu na stávající ceny; 
- dne 2. 6. 2022 se na dopravním hřišti v Jihlavě uskuteční krajské kolo soutěže Mladý 

cyklista. 
 
V průběhu jednání se dostavil člen komise Jan Mokříš. 
 
 
4. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy 
Pavel Bartoš podal doplňující informace k počtu autobusů jezdících po ulici Znojemská v Třebíči 
v souvislosti s problematikou podjezdné výšky pod železniční tratí, které bylo řešeno na minulém 
zasedání komise. 
Aleš Kratina dodal, že město Třebíč bude zadávat zpracování studie na podjezdný profil 
pozemní komunikace spojující ul Znojemská a ul. Nádražní. 
 
Pavel Bartoš předložil následující informace z oblasti veřejné dopravy: 

- ÚOHS zamítl poslední námitku na zadávací dokumentaci u veřejné zakázky na linkové 
dopravce, po 14 měsících od vypsání veřejné zakázky je možno přistoupit k hodnocení 
a výběru dodavatele; 

- veřejná zakázka na elektronické odbavování cestujících – přihlásili se 3 subjekty, nyní 
bude probíhat hodnocení nabídek, o výsledku budou členové komise informováni. 

 
Václav Venhauer požádal o důslednější komunikaci ze strany krajského úřadu s místními 
samosprávami. Konkrétně pohovořil o problematické komunikaci ve věci rušení autobusové linky 
č. 600 660 mezi Pardubickým krajem a Krajem Vysočina a jejím nahrazení vlakovou dopravou.  
Pavel Bartoš sdělil, že komunikaci ohledně dálkové linky je možno doložit. Obecně se zástupci 
obcí je komunikováno při jakékoliv koncepční změně obsluhy území. 
Václav Venhauer sdělil panu Bartošovi, že komunikaci o této problematice má doloženou 
z Pardubického kraje a z dostupných materiálů je zřejmé, že komunikace vázla na straně 
našeho kraje. Toto může potvrdit i místostarosta města Ždírce nad Doubravou. 
Pavel Bartoš dále pohovořil o problematice dálkových linek směřujících do sousedních krajů.  
 
 
5. Návrh Koncepce podpory rozvoje cyklistiky na území Kraje Vysočina na období 2022-
2025 
Petr Stejskal představil členům komise návrh koncepce podpory rozvoje cyklistiky. Pohovořil 
o těchto tématech: 

- vize, východiska; 
- Fond Vysočiny – systémová dotační podpora rozvoje infrastruktury a služeb – programy 

Cyklodoprava a cykloturistika a Infrastruktura cestovního ruchu; 
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- monitoring páteřní cyklotrasy a cyklostezky v Kraji Vysočina – osazeno 12 lokalit; 
- CYKLOaplikace – vazba na Fond Vysočiny a další potenciál; 
- typy podporovaných projektů - základní infrastruktura pro cyklistiku, doprovodná 

infrastruktura a služby pro cyklisty; 
- role kraje, hlavní aktivity, výzvy pro kraj; 
- finance – koncepce nenastavuje konkrétní závazný finanční rámec ve vztahu k rozpočtu 

Kraje Vysočina pro jednotlivé prioritní oblasti a opatření; 
- financování a monitoring naplňování cílů. 

  
Hana Stuchlík Kašpaříková předložila následující návrhy na zapracování do koncepce: 

- překlad propagačních materiálů do jazyků partnerských měst a jejich prezentace na 
veletrzích cestovního ruchu; 

- zajištění zabezpečení kol před odcizením; 
- vytváření bezpečných cest do školy, úprava okolí škol; 
- v tabulce cílů doplnit sloupec s indikátory, způsob zjišťování a cílovou hodnotu v roce 

2025; 
- úprava dětských dopravních hřišť. 

 
Členové komise vzali informace k návrhu Koncepce podpory rozvoje cyklistiky na území Kraje 
Vysočina na období 2022-2025 na vědomí. 
 
 
6. Diskuze, různé 
Radovan Necid pohovořil o činnosti KSÚSV. Probíhá ekonomické vyhodnocení loňského roku 
a příprava na příští zimní sezónu. Do začátku května zasmluvněno 25 % veřejných zakázek 
(mosty a stavby), nyní se začnou soutěžit strojní investice. Rada kraje souhlasila uzavřít 
smlouvu o úvěru ve výši 100 mil. Kč na strojní techniku. Chystá se veřejná zakázka na nákup 
6 univerzálních strojů, 7 sypačů, 2 tandemové přívěsy a 2 nádoby na emulze. Probíhají jednání 
s dodavateli emulzí, drtí, soli a teplé balené asfaltové směsi – dodatky budou aktualizovány 
měsíčně. Probíhají opravy výtluků, do 14 dnů začne sečení trávy podél silnic. V loňském roce se 
nepodařilo uvést do užívání most v Bačkovicích – bude vypovězena smlouva a začne se hledat 
nový dodavatel.  
 
Miroslav Houška podal informace o krajském rozpočtu, který byl zastupitelstvem kraje ve 
výdajích snížen o 300 mil. Kč. Úspory se netýkají silničních staveb ani příspěvku na provoz pro 
KSÚSV. Následně pohovořil o cenách vysoutěžených staveb.  
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 16. 6. 2022 od 14:00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Václav Venhauer poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Václav Venhauer 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina  
 
 
 
Ing. Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 17. 5. 2022. 


